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Ulaşımın rahatlaması için şehir geçişleri artık çevre yollarıyla aşılıyor. Bu bir ihtiyaç haline geldi.
Olmazsa olmaz konumda.Niye? Çünkü şehir içinden geçen trafik artık yol alamıyor. Duruyor.
Yürüme hızında bile ilerleyemiyor. AK Parti iktidarları ulaştırma
alanında ülkemize ciddi mesafeler kat ettirdi. Bunu görmezden gelemeyiz. Bölünmüş yollar,
çevre yolları, otobanlar, köprüler vesaire… 
Karadeniz Bölgesi sahil yolu geçiş güzergahında da sorunlar yaşanıyor. 
Başta FATSA geçişi fevkalade çetrefil durumda.
Ünye’de bu sorun aşıldı. Çevre yolu 2 yıldır hizmet veriyor. 
Ordu geçişinde de çevre yolu kısa süre sonra hizmete girecek. Çalışmalar hızla sürdürülüyor. 
Fatsa, sanki ortada üvey evlat gibi bırakılmış durumda…
Bu ihtiyacı yıllardır yazıp duruyoruz. Siyasi kişiliklerle meseleyi istişare ediyoruz. Onların
beyanlarını kamuoyuna sunuyoruz. Ancak bir arpa boyu kadar bile yol alamadığımızı görüyoruz.
Eski milletvekilleri, yeni milletvekilleri hep vaatte bulundular. Şu sene yatırım programına
alınacak, bu sene etüt yapılacak, gelecek sene güzergah belirlenecek gibi söylemlerle oyalanıp
durduk. 
Oysa ne etüt, ne yatırım programı, ne de güzergah belirlenmiş değil. 
Kimden öğreniyoruz bütün bunları; şu an milletvekili olan Ergün Taşçı’dan. 
Ergün Taşçı milletvekili olalı 11 ay oldu. 
Sayın Taşçı 11 aydır ne yaptı deme hakkımız vardır sanırım. 
Ben geriye doğru baktığımda düğün, cenaze, davet, ziyaret ve istişareden başka bir iş yaptığını
görmedim. Bu saydıklarımı da sosyal medyada gördüklerimden çıkarıyorum. Nereye gitseler iki
fotoğraf ve bir cümle yazıyla karşımıza çıkmaktalar. 
O zaman bekleyen hizmetleri muhalefet partileri mi yapacak?
Ben buradan sesleniyorum…
Muhatabı kimse, FATSA ÇEVRE YOLUNU 
istiyorum.
AK Parti iktidarına, AK Partili yerel yöneticilere en üst düzey destek veren Fatsa halkının çevre
yolu yapımını istemesi de en doğal hakkıdır. 
Bu iş genel bütçeden yapılacak ve muhatabı Ankara’dır. Ankara’daki takipçisi de
milletvekilleridir. 
Tekrarlamakta fayda var…
“FATSA HALKI ÇEVRE YOLUNU İSTİYOR”
Umarım dikkate alırsınız!!!
Bu işin muhatabı tek başına Ergün Taşçı mı?
Hayır. 
Oysa kim?
Bakanlar, milletvekilleri, büyükşehir ve ilgili ilçe belediye başkanı ve partinin il ve ilgili ilçe
başkanıdır.
Zamanı ıskalamanın faydası yok.
Bir an önce harekete geçilmeli… 
 

 1 / 1


